



20 July 2022

20 يوليو 2022

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Resignation of a Board Member and Appointment of a New Member

استقالة عضو في مجلس الإدارة وتعيين عضو جديد

The Board of Directors of Shell Oman Marketing Company SAOG (the "Board") has received and approved the resignation of the board member Farm Mooi-Fung. The resignation came due to the mentioned director's job reassignment within Shell plc. The Board would like to thank Mooi-Fung for her service and wishes her the best in her future endeavors.

وافق مجلس إدارة شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع، ("مجلس الإدارة") على استقالة العضوة الفاضلة فارم موي فونغ، والتي جاءت نتيجة تغير مهام ونطاق عمل العضوة المشار إليها ضمن شل بي ال سي. ويتقدم مجلس الإدارة بخالص الشكر والتقدير للفاضلة موي فونغ إزاء خدماتها خلال فترة عضويتها، ويعرب عن تمنياته لها بالتوفيق والنجاح في مساعيها وخططها المستقبلية.

Also, the Board would like to welcome Asma Humaid Al-Ghabshi who has been appointed by the Board as a non-independent Director effective July 19, 2022.

كما يود مجلس الإدارة أن يرحب بالفاضلة أسماء بنت حميد الغابشية والتي تم تعيينها من قبله كعضوة غير مستقلة وذلك اعتبارًا من 19 يوليو 2022.

Asma is a highly experienced Human Resources (HR) professional with almost 20 years of local and international experience in both the Energy and Aviation industries. Asma occupied different HR leadership roles including being the HR Manager for Shell Oman Marketing Company SAOG, Global Talent Manager for Upstream Non-operated, Change Manager and senior positions in HR. She was posted in Oman, Qatar, Egypt and the Netherlands.

تمتلك الفاضلة أسماء خبرة عملية تقارب 20 عامًا في مجال الموارد البشرية في قطاعي الطاقة والطيران، عملت خلالها في أدوار قيادية على النطاق المحلي والعالمي، بما في ذلك شغلها لمنصب مديرة الموارد البشرية بشركة شل العمانية للتسويق، ومديرة المواهب العالمية ضمن قطاع الشق العلوي غير التشغيلي، ومديرة التغيير، ووظائف قيادية في الموارد البشرية، وشملت أماكن عملها سلطنة عمان، ودولة قطر، وجمهورية مصر العربية ومملكة هولندا.

Asma holds an MBA from the University of Manchester, and a Bachelors in English Language and Literature from Sultan Qaboos University. Asma is passionate about driving delivery, celebrating diversity and inclusion and playing a leading role in the growth of the teams and organizations that she works with.

كما تحمل الفاضلة أسماء شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة مانشستر بالمملكة المتحدة، وشهادة البكالوريوس في اللغة الإنجليزية وآدابها من جامعة السلطان قابوس، وهي شغوفة بتحفيز الإنتاجية وتعزيز التنوع والشمولية، وقيادة نمو وتطوير الفرق والمؤسسات التي تعمل معها.

Yours Sincerely,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،

Dr. Mohammed Mahmood Al Balushi
Chief Executive Officer

الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي

